
 

Dagsorden og referat 
Dato: 17. juni 2024 Tidspunkt: 17-20 Sted: Mødelokalet 

Mødedeltagere:  
Christian Lagoni 
Tine Meyer Holm 
Eline Crossland 
Kasper Høegh Stjernvik 
Lise Bach-Sørensen 
Noor Hanna 
Julia Kornum Hundebøll 
Line Harbo (suppleant) 
Anders Møller Sommer 
Anton Boel Dahlgaard 
Kåre Printz Ringbæk 
Susie Søndergaard 
Anne Rafn 
Lars Adamsen 

Referent: Anne Rafn 
Mødeleder: Eline Crossland 

 
Afbud: 
Susie Søndergaard 
Anders Møller Sommer 
 
  

 

Punkt Hvad skal vi udrette? Beslutninger/bemærkninger 

Godkendelse af dagsorden  Godkendt 
 

Nyt fra/meddelelser: 
Formanden 
Ledelsen – økonomi/ungdomsskole 
Medarbejdere 
Elevrådet 
 

Orientering Formanden: 
- Årsberetning sendes ud til alle i Aula 
- Der har været afholdt skolerådsmøde. Mødet omhandlede 
bl.a. økonomi og elevfravær 
- Der har også været afholdt møde om strukturplanen for 
Stevnstrup. Der er mange tanker om de grønne arealer 
omkring skolen. Der er walk and talk d. 12/8 kl. 19.30 for 
interesserede. 
 
 



Ledelsen: 
- Skolen har modtaget en invitation til deltagelse i 
strukturprocessen 
- Der er varslet besparelser i de kommende år. Ifølge 
oplægget fra forvaltningen, ser det ud til, at skolen skal 
samlet spare 100.0000kr – 500.000kr næste år og 500.000kr 
året efter 
Elevsatsen skrues ned 
- Et personale er blevet optaget af en elev via et smartwatch 
(lyd) 
- 7. årgang har haft projektuge under 
overskriften”Restaurant”. De har lavet jobansøgninger, 
været til ”ansættelsessamtaler”, lavet budget, bygget bar, 
lavet mad osv. Det var en stor succes. 
- I det kommende skoleår ændres ringetiderne. Skemaerne 
klasserne er på vej 
- Der bliver lavet nyt køkken i personalerummet i 
sommerferien 
- Der skal ansættes en ny viceskoleleder. Ønsket opstart d. 
1/8 2024. Der er ansøgningsfrist d. 18/6, samtaler d. 20/6. 
Der har været flere på skolen til rundvisning og der er mange 
gode kandidater.  
 
Medarbejdere: 
- Der har været afholdt valg til skolebestyrelsen. Efter 
sommerferien vil personalet være repræsenteret af Mikkel 
(MF) og Malene (MØ) 
 
Elevrådet: 
- I junimåned sælger elevrådet is mandage og fredage 
- Der vil blive afholdt en fodboldturnering i næste uge  
 



Høring:  
Tværgående elevfraværsstrategi  
for Randers Kommune  

 

Forslag til tværgående elevfraværsstrategi for 
Randers Kommune er nu sendt i høring. 
 
I finder linket her: 
https://www.randers.dk/demokrati/indsigt-og-
indflydelse/hoeringer 
/tvaergaaende-elevfravaersstrategi-for-randers-
kommune/ 
 
I bedes sætte den på dagsordenen til 
skolebestyrelsesmøde med henblik på at afgive et 
evt. høringssvar. 
Strategien behandles ligeledes i skolerådet og 
SektorMED Skole. Det skal understreges, at det er 
selve strategien, der er i høring. 
Handlevejledningen, der er et redskab til de 
fagprofessionelle aktører, der samarbejder om at 
nedbringe elevfravær i folkeskolen, er ikke i høring, 
men kan eventuelt være relevant for bestyrelsen 
og lokal-MED at orientere sig i for det fulde billede. 
 
Frist for at afgive høringssvar: 21. juni 2024 
Høringssvarene behandles i skole- og 
uddannelsesudvalget den 9. september 2024. 
 

Forslag til tværgående elevfraværsstrategi for Randers 
Kommune er nu sendt i høring. 
I forbindelse hermed skal der etableres et fraværsteam på 
skolen 
Udkast blev drøftet.  
Vigtige pointer i drøftelsen: 
- fint med systematik  
- møder det samme ved fx skoleskift 
- Intet om forældre ansvar 
- skolen skal være magnetisk 
- hvem er de øvrige aktører? 
- hvad er PPRs opgave? 
- ensretning 
 
Udkast sendes ud til kvalificering, inden det sendes ind. 
 

Ungdomsskoleklubstrukturen nu 
sendt i høring. Fristen er d. 5. juli.  
 
I kan tilgå høring her.  
 

Drøftelse 
 
Evt. Høringssvar 
 

Tilbud på eller omkring Munkholmskolen. 
Indenfor den nuværende bygningsramme ser forvaltningen 
to muligheder for at oprette en ungdomsklub på skolen. 
Mulighed 1 er at oprette en ungdomsklub i fællesrummet i 
skolens A-bygning. Lokalet benyttes i dag som samlingssted 
og til undervisning, ophold og prøveafholdelse for 
udskolingseleverne på skolen. Da disse funktioner er vigtigt 
for den daglige drift på skolen, vil der være tale om en 

https://www.randers.dk/demokrati/indsigt-og-indflydelse/hoeringer/ny-ungdomsskoleklubstruktur/


deleløsning, hvor Munkholmskolen og Randers 
Ungdomsskole deler lokalerne. Brugssuveræniteten tilfalder 
dog stadig Munkholmskolen.  
Mulighed 2 er at oprettes en ”lokaleløs” klub på 
Munkholmskolen. Det betyder, at ungdomsklubben består 
af en række aktiviteter og tilbud, som tilbydes i forskellige 
lokaler på og omkring skolen. Aktiviteterne kan f.eks. 
omhandle sport, musik, madlavning eller kreativitet og 
tilbydes efter samme model som Randers Ungdomsskoles 
”on-tour” koncept. Antallet af aktivitetsdage og den 
nærmere planlægning aftales løbende i samarbejde mellem 
Munkholmskolen og Randers Ungdomsskole. 
 
Eleverne efterspørger et sted at kunne være sammen. 
 
Udkast sendes ud til kvalificering, inden det sendes ind. 
 

De 8 gyldne 
 
Se vedhæftede 

Se udkast til skrivelse i bilag. 
 
Høring/beslutning 
 

Det ønskes, at ”De gyldne 8” bliver en del af skolens 
værdiregelsæt.  
 
Udkastet blev drøftet.   
 
Bestyrelse ønsker feedback løbende- har det den tilsigtede 
virkning? 
 

Mobiltelefoner 
 

Skolens personale oplever i stigende grad 
konflikter omkring mobiltelefonerne og indstiller til 
et skarpere princip og tydeligere regler for at sikre 
en god skoledag for alle.  
 
Se vedhæftede principudkast 
 
Til drøftelse/evt. beslutning 

Det er et ønske fra især A-husets personale. 
Ve indsamling af mobiltelefoner er det vigtigt, at der er en 
ordentlig løsning til opbevaring af disse. 
 
Udkastet blev drøftet.  
Følgende skal overvejes/indtænkes i princippet: 
- skal mobiltelefonerne indsamles tidligere? 



- vikarer tilgår alt information fra personalet via dere 
mobiltelefon (Subit) 
- ordblinde elever 
- mobiltelefonen som arbejdsværktøj 
- mobiltelefonerne kan/skal bruges i undervisningen og ikke 
til alt muligt andet 
- ingen mobiltelefoner i pauserne 
 
Udkast revideres og sendes ud. 
Optimalt vil princippet ligge klar til skolestart. 
 

Mødeplan for bestyrelsesmøde 
 

Forslag til mødetidspunkter 24/25 
 
Møde 1: Uge 36 (start september) 
(der er SKU- og skolerådsmøde i uge 37, og dette 
ligger i slutningen af, men inden for, 
høringsperioden for det kommende budget) 
 
Møde 2: Uge 40 (start oktober) 
(der er byrådsmøde med budget i uge 41) 
 
Møde 3: Uge 45 (midt november) 
(der er SKU- og skolerådsmøde i uge 46) 
 
Møde 4: midt december - uge 50 eller 51 
(ingen eksterne dagsordner, uge 51 er ugen op til 
jul) 
 
Møde 5: Uge 6 (start februar) 
(forvaltningen har lovet skolerådet at 
budgettallene kommer tidligere næste år, så håbet 
er at der kan behandles økonomi her ved at 
udskyde januarmødet til februar) 

Der er fortsat et ønske om, at møderne placeres på rullende 
dage og at møderne skiftevist starter kl. 17 og kl. 19. 
 
Datoer og klokkeslæt sendes ud. 



 
Møde 6: Uge 11 (midt marts) 
(ingen eksterne dagsordner, god tid inden påske) 
 
Møde 7: Uge 18 (slut april) 
(ingen eksterne dagsordner, efter konfirmation og 
påske)  
 
Møde 8: Uge 24 (start / midt juni) 
(formentlig ugen efter sommerfesten) 
 

Evt. Skolerejser/lejrskole – klasser tjene penge? 
Drøftelse 
 
 

Der har været en henvendelse til skolen i forhold til om, det 
ville være muligt at tjene penge til skolerejser/lejrskole ved 
kagesalg på skolen. 
Elevrådet sælger is i juni måned og æbleskiver i december. 
Det vurderes, at salg af andet ”sødt” bliver for meget. 
Skolebestyrelsen bakker op om, at klasserne kan tjene penge 
til skolerejser/lejrskoler ved at løse forskellige specifikke 
opgaver i stedet for kagesalg i dagligdagen. 
 

Punkter til næste møde   

 


